

Title (en)

Package for a roll of tape like or string like material

Title (de)

Verpackung für eine Rolle von bandförmigen oder schnurförmigen Materialien

Title (fr)

Emballage pour un rouleau de matériau en bande ou en fil

Publication

EP 0825132 A2 19980225 (FR)

Application

EP 97401939 A 19970814

Priority

FR 9610255 A 19960816

Abstract (en)

The packaging (4) for a roll (1) has at least one face (5) to contact the flanks (A) of the roll. the face has at least two extensions forming bridges (6) situated opposite the two opposed areas of the roll. The bridges can be folded around the roll to connect to the other face (B) of the roll. At least one foot (7,11) is fixed to the bridges and pressed into contact against the inner face (8) of the roller and fixed to it, so that after tearing of the bridges and removal of the packaging, the foot remains fixed to the inner face of the roll. The two bridges can be formed as elongate strips which can be folded around the roller with their free ends forming two feet.

Abstract (fr)

Emballage (4) pour un rouleau (1) de matériau en bande ou en fil (2), cet emballage comportant au moins un flasque (5) au contact d'un des flancs (A) du rouleau, caractérisé en ce que le flasque (5) comporte au moins deux extensions formant pontets (6) situés en regard de deux zones sensiblement opposées du rouleau (1) et agencés pour être pliés autour du rouleau pour rejoindre l'autre flanc (B) du rouleau et en ce qu'au moins une patte (7, 11) solidaire desdits pontets (6) est rabattue contre la face intérieure (8) du rouleau et solidarisée à celle-ci, ce grâce à quoi, après déchirure des pontets et enlèvement de l'emballage, la patte reste solidarisée à la face intérieure du rouleau. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 85/04; **B65D 85/672**

IPC 8 full level

B65D 85/04 (2006.01); **B65D 85/672** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 85/04 (2013.01); **B65D 85/672** (2013.01)

Cited by

WO2014130406A1; US9505179B2; US9561929B2; US9756991B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0825132 A2 19980225; **EP 0825132 A3 19990630**; FR 2752413 A1 19980220; FR 2752413 B3 19981023

DOCDB simple family (application)

EP 97401939 A 19970814; FR 9610255 A 19960816